
 

 

Ηράκλειο, 23 Μαΐου 2021 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

Προς τους Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων 

 

Θέμα: Κλείσιμο του Τμήματος Γεωπονίας Αμαλιάδας  

Σε επιστολή του Πρόεδρου Δημοτικού Συμβουλίου Ήλιδας, Αντώνιου Πατρινού, 

αναφέρεται ότι η  κατάργηση του τμήματος Γεωπονίας Αμαλιάδας είναι καθαρά 

κυβερνητική επιλογή.  

Πριν από δέκα περίπου χρόνια, κρίθηκε απαραίτητη η δημιουργία σχολής 

τριτοβάθμιας εκπαίδευσης στην Αμαλιάδα ( Τ.Ε.Ι.). Πριν από δύο χρόνια η σχολή 

αυτή «αναβαθμίζεται» σε Πανεπιστημιακή. Τώρα (2021), κρίνεται περιττή και 

καταργείται.  

 

Ερωτάται η κα. Υπουργός: 

Προτίθεται η κυβέρνηση να απαντήσει γιατί προχώρησε σε αυτή την ενέργεια; 

Οι δομές του πανεπιστημίου, για τις οποίες δαπανήθηκαν τόσα και τόσα από το μικρό 

εισόδημα του πολίτη, τι θα απογίνουν; 

Η ανάπτυξη του Πρωτογενή Τομέα στην Ελλάδα είναι εθνικής σημασίας, πως θα 

γίνει αυτό εφικτό, προχωρώντας με μια τέτοια ενέργεια; 

 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

Γεώργιος Λογιάδης 
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